

# CLASSIC DRIVER

[Rolex Daytona - 6265 RETAILED by TIFFANY](#)

# Rolex Daytona - 6265 RETAILED by TIFFANY

6265 RETAILED by TIFFANY  
Monte Carlo, 19 July

- Lot sold  
USD 198 300 - 247 875  
EUR 200 000 - 250 000 (listed)
- **Movement** Automatic
- **Year of manufacture** 1979
- **Location** ██████
- **Case material** Yellow Gold
- 

## Description

Brand Rolex  
Model Daytona  
Reference N. 6265 / 6263  
Year 1979  
Case number N. 5953739  
Caliber 727  
Bracelet 18k yellow gold Rolex riveted bracelet  
Dimensions 37 mm

Very fine and rare, manual winding 18k yellow gold chronograph wristwatch, round button chronograph tachometer scale 18K gold bezel. Watch regularly maintained by the watchmaker from 1983 to 2004.

\*The reference 6265 in 18k yellow gold was made in approximately 750 pieces. The dial is printed with «superlative Chronometer officially certified» according to the COSC movement. Movement's caliber 727 selected for gold cases were sent to Bienne to be modified and refinished in order to function at Chronometer standards. Often references 6265 have 6263 case backs or the other way around.

Très belle et rare montre bracelet en or 18K étanche, Boîtier rond. Couronne, poussoirs et fond vissés. Lunette or avec échelle tachymétrie. Chronographe avec compteurs des minutes et des heures. Montre entretenue régulièrement par l'horloger "KO" de 1983 à 2004 (12-83, 9-88, 11-94, 11-2000 et 10-2004).

\*La référence 6265 en or jaune 18k à été fabriquée à 750 exemplaires environ. Le cadran est signé « superlative chronometer officially certified » car les calibres étaient envoyés à Bienne pour avoir le certificat de chronométrie.. Souvent, les références 6265 avait un fond de boîte 6263 et inversement.

Monaco Legend Group - Auction House

**Title** Mr

**First name** Franco

**Last name** Lembo

13 Bd Princesse Charlotte

98000 Monaco-Ville

Monaco

**Phone** +33-611980980

<http://www.monacolegendauctions.com>

**Source URL:** <https://www.classicdriver.com/en/watch/rolex/daytona/1979/541652>

© Classic Driver. All rights reserved.